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朝陽科技大學
097學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	2226
	Course Number
	2226

	授課教師
	董中泰
	instructor
	TONY,TUNG

	中文課名
	文法與修辭
	Course Name
	Grammar and Rhetoric

	開課單位
	校訂必修(四日)
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	這門課程設計是以文法為基礎來培養學生的寫作能力.以清晰的方法寫出正確及順暢的英文段落.
	Objectives
	This course is designed to teach grammar as the foundation for good English writing. It teaches students to express themselves in clear, grammatically correct sentences and well-developed paragraphs.

	教材
	作者：Betty Schrampfer Azar, Third edition 

出版社：Pearson, Longman

版本：平裝

適用級數：Elementary/Pre-Intermediate/Intermediate/Upper-Intermediate


	Teaching Materials
	作者：Betty Schrampfer Azar, Third edition 

出版社：Pearson, Longman

版本：平裝

適用級數：Elementary/Pre-Intermediate/Intermediate/Upper-Intermediate



	成績評量方式
	-The total assessment of studnets' performaces consists of Mid term 30%, Final 40% and class performance 30%

-The students are also required to write two paragraphs using the grammar hints from the book.
	Grading
	-The total assessment of studnets' performaces consists of Mid term 30%, Final 40% and class performance 30%

-The students are also required to write two paragraphs using the grammar hints from the book.

	教師網頁
	

	教學內容
	AZAR English Grammar Series 是專為EFL / ESL人士所撰寫的文法書籍，旨在幫助學生建立正確的文法觀念以及培養其英語溝通能力，該書以表格呈現文法重點，搭配上互動式的練習，讓學生脫離枯燥的教條式學習，以輕鬆、趣味的方式理解文法，並說一口道地的英文。 

★專為以英語為第二語言人士所編寫的文法系列教材 

★兼顧文法學習與口語溝通能力訓練 

★內容與編輯方式皆異於傳統，其特色如下： 

1. 說明與練習旨在訓練學生英語的溝通能力，針對聽、說、寫等技巧的整體設計 

2. 練習部份包括口頭及書寫兩種方式，落實語法的學習及應用 

3. 以圖表方式簡化語法要點的說明，例句清楚適切，有助於了解文法結構與應用 

4. 例句與練習的句子均為道地實用的英語，內容也與現代美、加地區人士的日常生活相關，可供學生模仿學習 

5. 語法解說、例句、練習等豐富，足供各種授課與評量練習之需，使學生達到熟能生巧的境地 

★ 另有學生習作、教師手冊 

★ 本系列另有英漢對照版 

★系統性擴充相關要點，內容更趨完備。 

★ 主題及例句更貼近學生生活，讓文法落實於生活中。 

★ 新增 “錯誤分析” 之活動，針對中國學生常犯的錯誤逐一矯正 ，提高學生使用英語的 精準度。 

★ 從單色改為套色印刷，版面清晰、編排精緻，好讀好吸收。 

★ 教師手冊中提供豐富的教學資源，除了指出教學中常遇到的問題外，更設計了趣味活動提供教師運用，及課文解答


	Syllabus
	There's a book suitable for each level 

★Fully integrates the teaching of grammar and oral communication skills 

★Integrated skills focus: 

1. Features a large array of written and oral exercises, including oral drills, dialog writing, and sentence writing 

2. Contains clear, concise, "User-friendly" grammar charts with examples and explanations in simple English 

3. Exercises are thorough, well-written and immensely useful in leading to a working knowledge of everyday American English 

★Can be used as a course text, reference book, or supplementary material 

★Options in either full or split editions of the student book, workbook, and teacher's guide 

★Available with Chinese-English Edition


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

